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dr Marek Wojtkowski

Zwracam siq z uprzejm4 prosbq o inforrnacjg dotyczqcq planowanego temrinu

wykonania remontu chodnika przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 1 na osiedlu Potudnie

z uwagi na zty stan techniczny uniemozlirviajqcy bezpiecznq i n',v*godnq komunikacjE pieszq.
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